

لأنك راس مال  
الوطن تستاهل

كاش بـ 93%

93%

عند استخدام بطاقات بنك الرياض الائتمانية  
أو مسبقة الدفع خلال فترة العرض



#راس\_ماله\_عياله

ل 93 عميل بحد أقصى 930 ريال

يسري العرض حتى 2023/9/24

تطبق الشروط والأحكام | بنك الرياض خاضع لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي



## الشروط والأحكام:

- يسري العرض من 2023/9/17 حتى 2023/9/24
- العرض صالح لجميع حاملي بطاقات بنك الرياض الائتمانية ومسبقة الدفع
- أحصل على استرداد نقدي %93 وبحد أقصى 930 ريال لـ 93 عميل الأكثر استخدامًا للبطاقة خلال فترة العرض
- يسري عرض الاسترداد النقدي على جميع العمليات الشرائية التي تتم عبر نقاط البيع أو السوق الإلكتروني فقط خلال فترة العرض
- الاسترداد النقدي مرة واحدة فقط لكل عميل من العملاء المؤهلين
- الاسترداد النقدي غير مؤهل على العمليات المستردة والعمليات الملغاة
- سيتم منح الاسترداد النقدي للبطاقات المفعلة وغير المتأخرة بالسداد
- الاسترداد النقدي لا يشمل عمليات السداد والتحويلات والسحب النقدي وتغذية المحافظ الإلكترونية
- سيتم نشر أسماء الفائزين في الحملة على موقع بنك الرياض والتواصل معهم بعد أسبوعين من تاريخ انتهاء الحملة
- إذا أخل العميل بأي شروط وأحكام في هذه الحملة أو بشروط المنتج يحق للبنك استبعاد العميل أو الفائز في أي مرحلة من مراحل الحملة ويحق للبنك استبداله بعميل آخر حسب تقدير البنك المطلق
- لا يحق لمنسوبي بنك الرياض المشاركة في هذه الحملة
- سيحصل العملاء المؤهلون على استرداد نقدي خلال 30 يوم عمل من تاريخ انتهاء الحملة
- ألا يقل عمر العميل عن 18 سنة
- تطبق شروط وأحكام بطاقات بنك الرياض الائتمانية
- للإفصاح عن معدل النسبة المئوية السنوية للبطاقات الائتمانية، انقر هنا

## Terms and Conditions:

- Offer is valid from 17/9/2023 until 24/9/2023
- Offer is valid for all Riyadh Bank Credit and Prepaid Card holders
- 93% Cashback with a cap of SAR 930 for the top 93 customers with the highest number of transactions during the offer period.
- The offer will be applied to all purchases made through points of sale or online transactions during the offer period
- One-time cashback of 93% with a cap of SAR 930 will be credited on one transaction to eligible customers
- Cashback is not applied on refunded or reversed transactions
- Cashback will be awarded to active and non-delinquent cards
- Offer does not include SADAD payments, transfers, cash withdrawals and digital wallets
- Campaign winners' names will be shared on Riyadh Bank website 2 weeks after the campaign end date
- If the customer violates any of the terms and conditions of this campaign or the terms of this product, the Bank has the right to exclude the customer or the winner at any stage of the campaign. The Bank is entitled to replace them with another customer, if the Bank considers this at its absolute discretion
- Riyadh Bank staff are excluded from the campaign
- Eligible customers will receive cashback in 30 working days from the campaign end date
- Customer must be 18 years old and above
- Riyadh Bank Cards Terms & Conditions apply
- For Credit Cards APR disclosure, [click here](#)